
 

 

PROTOKÓŁ 

POSIEDZENIA RADY WYDZIAŁU LINGWISTYKI STOSOWANEJ 

W DNIU 26 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

Dziekan Wydziału Lingwistyki Stosowanej, dr hab. Agnieszka Andrychowicz-

Trojanowska, prof. ucz., otworzyła posiedzenie Rady Wydziału, które odbyło się zdalnie z 

wykorzystaniem programu Google Meet. Wszystkie głosowania z porządku obrad odbyły się z 

wykorzystaniem narzędzia Ankieter. Przed posiedzeniem członkowie Rady Wydziału Lingwistyki 

Stosowanej otrzymali szczegółowe instrukcje dotyczące korzystania z programu Google Meet i 

narzędzia Ankieter. Dziekan WLS sprawdziła listę obecności i stwierdziła kworum. 

 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

Dziekan WLS zaproponowała następujące autopoprawki: punkt nr 7 otrzymuje brzmienie: 

„Opinia Rady Wydziału w sprawie powołania zespołu badawczego nad dialektami białoruskimi – 

proponowany kierownik dr hab. Mirosław Jankowiak” oraz dodanie punktu nr 13 w brzmieniu: 

„Wniosek Dyrektor Instytutu Studiów Interkulturowych Europy Środkowo-Wschodniej w sprawie 

zorganizowania konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych w zakresie niemieckiego obszaru kulturowego i teorii kultury, zatrudnienie w 

formie umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 17.02.2025 r. do 30.09.2027 r.”  

Wobec braku pytań oraz uwag Dziekan WLS zarządziła głosowanie jawne. 

Wyniki głosowania jawnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 66   Głosów „tak” – 66 

Liczba głosów oddanych – 66   Głosów „nie” – 0 

Liczba głosów ważnych –  66   Głosów „wstrzymujących się”– 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu Rady Wydziału z dnia 22.10.2024 r. (PDF). 

Dziekan WLS poinformowała członków Rady Wydziału o tym, że do protokołu wpłynęły 

następujące uwagi: dr hab. Grażyna Mańkowska zgłosiła uwagę do pkt. 5 protokołu zaznaczając, 

że sprawa zatrudnienia dr. hab. Olexiya Sukhomlynova nie stawała na Komisji ds. zatrudnienia 

nauczycieli akademickich, ale na Komisji konkursowej. Uwaga została uwzględniona. Dr hab. 

Agnieszka Szarkowska, prof. ucz. zgłosiła uwagę do pkt. 3 ww. protokołu i zaproponowała 

następującą korektę: zamiast „dr hab. Agnieszka Szarkowska, prof. ucz. zadała pytanie, czy 

publikacje kandydata zostały opublikowane po obronie rozprawy doktorskiej. Dr hab. Monika 

Płużyczka, prof. ucz. odpowiedziała twierdząco” na „dr hab. Agnieszka Szarkowska, prof. ucz.  



 

 

zadała pytanie, czy 7 publikacji zgłoszonych przez kandydata to jego wszystkie publikacje, czy 

licząc od uzyskania habilitacji. Dr hab. Monika Płużyczka, prof. ucz. odpowiedziała, że kandydat 

ma 7 publikacji licząc od uzyskania doktoratu”. Wszystkie uwagi do protokołu zostały 

uwzględnione. Wobec braku dalszych uwag Dziekan WLS zarządziła głosowanie jawne. 

Wyniki głosowania jawnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 67   Głosów „tak” – 65 

Liczba głosów oddanych – 67   Głosów „nie” – 0 

Liczba głosów ważnych –  67   Głosów „wstrzymujących się”– 2 

Protokół Rady Wydziału z dnia 22.10.2024 r. (PDF) został przyjęty. 

 

3. Wniosek p.o. Dyrektor Instytutu Ukrainistyki w sprawie zorganizowania 

konkursu na stanowisko starszego asystenta w grupie pracowników dydaktycznych, 

zatrudnienie w formie umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 17.02.2025 r. do 

30.09.2026 r. 

Dziekan WLS oddała głos dr Katarzynie Jakubowskiej-Krawczyk, p.o. Dyrektor Instytutu 

Ukrainistyki, która wyjaśniła powody zorganizowania konkursu. Dr hab. Łucja Biel, prof. ucz. 

zadała pytanie dotyczące konieczności zatrudnienia w formie umowy o pracę w obecnej sytuacji 

finansowej oraz zasugerowała inną formę zatrudnienia. Dr K. Jakubowska-Krawczyk, p.o. Dyrektor 

Instytutu Ukrainistyki wskazała powody wyboru tej formy zatrudnienia. Dziekan WLS zwróciła 

uwagę na okresowość tej formy zatrudnienia i poprosiła o przychylenie się do wniosku. Wobec 

braku dalszych pytań Dziekan WLS zarządziła głosowanie jawne. Wyniki głosowania jawnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 67   Głosów „tak” – 54 

Liczba głosów oddanych –  67  Głosów „nie” – 2 

Liczba głosów ważnych –  67   Głosów „wstrzymujących się”– 11 

Wniosek p.o. Dyrektora Instytutu Ukrainistyki w sprawie zorganizowania konkursu na 

stanowisko starszego asystenta w grupie pracowników dydaktycznych, zatrudnienie w formie 

umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 17.02.2025 r. do 30.09.2026 r. został zatwierdzony. 

 

4. Wniosek Dyrektor Instytutu Lingwistyki Stosowanej w sprawie zorganizowania 

konkursu na stanowisko asystenta w grupie pracowników dydaktycznych w zakresie 

językoznawstwa francuskiego, zatrudnienie w formie umowy o pracę w wymiarze pełnego 

etatu od 17.02.2025 r. do 30.09.2026 r. 

 



 

 

Dziekan WLS oddała głos dr hab. Agnieszce Biernackiej, prof. ucz. Dyrektor Instytutu 

Lingwistyki Stosowanej, która wyjaśniła powody zorganizowania konkursu na stanowisko 

asystenta w grupie pracowników dydaktycznych oraz poprosiła o pozytywne rozpatrzenie wniosku. 

Wobec braku pytań Dziekan WLS zarządziła głosowanie jawne. 

Wyniki głosowania jawnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 67   Głosów „tak” – 62 

Liczba głosów oddanych – 67   Głosów „nie” – 2 

Liczba głosów ważnych – 67    Głosów „wstrzymujących się”– 3 

Wniosek Dyrektor Instytutu Lingwistyki Stosowanej w sprawie zorganizowania konkursu 

na stanowisko asystenta w grupie pracowników dydaktycznych w zakresie językoznawstwa 

francuskiego, zatrudnienie w formie umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 17.02.2025 r. do 

30.09.2026 r. został zatwierdzony. 

 

5. Opinia Rady Wydziału w sprawie powołania kandydatów na członków 

następujących komisji w kadencji 2024-2028: 

5.1 Komisja Senacka ds. Finansowych – prof. dr hab. Roman Mnich; 

5.2 Komisja Senacka ds. Naukowych – prof. dr hab. Ewa Żebrowska; 

5.3 Komisja Senacka ds. Polityki Kadrowej – dr hab. Magdalena Dąbrowska; 

5.4 Komisja Senacka ds. Rozwoju Przestrzennego – dr hab. Janina Mołczanow, prof. 

ucz.; 

5.5 Komisja Senacka ds. Socjalnych – dr hab. Grzegorz Gąsior; 

5.6 Komisja Senacka ds. Studentów, Doktorantów i Jakości Kształcenia – dr hab. 

Anna Jopek-Bosiacka; 

5.7 Komisja Senacka Prawno-Statutowa – dr hab. Joanna Piotrowska; 

5.8 Uczelniana Komisja Dyscyplinarna – dr hab. Marta Zambrzycka; 

5.9 Komisja Dyscyplinarna do spraw Studentów i Doktorantów – dr hab. Lidia 

Stefanowska; 

5.10 Odwoławcza Komisja Dyscyplinarna do spraw Studentów i Doktorantów –  

dr hab. Andriej Moskwin, prof. ucz. 

Dziekan WLS poinformowała członków Rady Wydziału o tym, że wszyscy kandydaci 

wyrazili zgodę na udział w komisjach. Wobec braku pytań Dziekan WLS zarządziła głosowanie 

tajne. 

Wyniki głosowania tajnego: 

 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 



 

 

Liczba osób obecnych – 64   Głosów „tak” – 59  

Liczba głosów oddanych – 64   Głosów „nie” – 2 

Liczba głosów ważnych –  64   Głosów „wstrzymujących się”– 3 

Rada Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania kandydatów na członków 

następujących komisji w kadencji 2024-2028: 

Komisja Senacka ds. Finansowych – prof. dr hab. Roman Mnich; 

Komisja Senacka ds. Naukowych – prof. dr hab. Ewa Żebrowska; 

Komisja Senacka ds. Polityki Kadrowej – dr hab. Magdalena Dąbrowska; 

Komisja Senacka ds. Rozwoju Przestrzennego – dr hab. Janina Mołczanow, prof. ucz.; 

Komisja Senacka ds. Socjalnych – dr hab. Grzegorz Gąsior; 

Komisja Senacka ds. Studentów, Doktorantów i Jakości Kształcenia – dr hab. Anna Jopek-

Bosiacka; 

Komisja Senacka Prawno-Statutowa – dr hab. Joanna Piotrowska; 

Uczelniana Komisja Dyscyplinarna – dr hab. Marta Zambrzycka; 

Komisja Dyscyplinarna do spraw Studentów i Doktorantów – dr hab. Lidia Stefanowska; 

Odwoławcza Komisja Dyscyplinarna do spraw Studentów i Doktorantów –  

dr hab. Andriej Moskwin, prof. ucz. 

 

6. Opinia Rady Wydziału w sprawie powołania w okresie od 01.01.2025 r. do 

31.12.2028 r. Wydziałowej Komisji Oceniającej w składzie:  

dr hab. Małgorzata Guławska-Gawkowska, prof. ucz. – przewodnicząca;  

dr hab. Mariusz Górnicz – z-ca przewodniczącej; 

członkowie: 

dr hab. Elżbieta Gajek, prof. ucz.; 

dr hab. Iwona Krycka-Michnowska, prof. ucz.; 

dr hab. Marta Sylwanowicz, prof. ucz.; 

dr hab. Grażyna Mańkowska; 

dr Julia Roguska; 

dr Volha Tratsiak; 

2 osoby spoza Wydziału; 

goście stali: przedstawiciele Związków Zawodowych ZNP i NSZZ Solidarność. 

Dziekan WLS wspomniała, że wszystkie osoby wyraziły zgodę na udział w Wydziałowej 

Komisji Oceniającej. Ponadto Dziekan WLS wyjaśniła, że w grudniu poinformuje członków Rady 

Wydziału, jakie osoby spoza Wydziału będą zasiadać w Wydziałowej Komisji Oceniającej. Głos 

zabrała dr hab. Łucja Biel, prof. ucz., która zwróciła uwagę na to, że przy głosowaniu zblokowanym 

nie ma możliwości oddania głosu na poszczególnego kandydata oraz zaapelowała o uwzględnienie 



 

 

takiej możliwości w przyszłym głosowaniu. Dziekan WLS podziękowała za zgłoszoną uwagę i 

odpowiedziała, że w przyszłości tryb głosowania będzie umożliwiał oddanie głosu na 

poszczególnego kandydata. Wobec braku dalszych pytań Dziekan WLS zarządziła głosowanie 

tajne. 

Wyniki głosowania tajnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 64   Głosów „tak” – 56 

Liczba głosów oddanych – 64   Głosów „nie” – 3 

Liczba głosów ważnych –  64   Głosów „wstrzymujących się”– 5 

Rada Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania w okresie od 01.01.2025 

r. do 31.12.2028 r. Wydziałowej Komisji Oceniającej w składzie:  

dr hab. Małgorzata Guławska-Gawkowska, prof. ucz. – przewodnicząca;  

dr hab. Mariusz Górnicz – z-ca przewodniczącej; 

członkowie: 

dr hab. Elżbieta Gajek, prof. ucz.; 

dr hab. Iwona Krycka-Michnowska, prof. ucz.; 

dr hab. Marta Sylwanowicz, prof. ucz.; 

dr hab. Grażyna Mańkowska; 

dr Julia Roguska; 

dr Volha Tratsiak; 

2 osoby spoza Wydziału; 

goście stali: przedstawiciele Związków Zawodowych ZNP i NSZZ Solidarność. 

 

7. Opinia Rady Wydziału w sprawie powołania Zespołu badawczego nad dialektami 

białoruskimi – proponowany kierownik dr hab. Mirosław Jankowiak. 

Dziekan WLS oddała głos dr. hab. Mirosławowi Jankowiakowi, który szczegółowo 

wyjaśnił powody powołania zespołu badawczego. W następnej kolejności Dziekan WLS oddała 

głos dr. hab. Andriejowi Moskwinowi, prof. ucz., Kierownikowi Katedry Białorutenistyki, który 

przedstawił powody zmiany z wnioskowanej „pracowni” na „zespół badawczy” oraz zwrócił się do 

członków Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie pozytywnej opinii. Dziekan WLS poparła wniosek 

oraz wobec braku pytań zarządziła głosowanie tajne. 

Wyniki głosowania tajnego: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba osób obecnych – 64   Głosów „tak” – 62 

Liczba głosów oddanych – 64    Głosów „nie” – 0 

Liczba głosów ważnych –  64   Głosów „wstrzymujących się”– 2 



 

 

Rada Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania Zespołu badawczego nad 

dialektami białoruskimi – proponowany kierownik dr hab. Mirosław Jankowiak. 

 

8. Informacje Senatu. 

Dziekan WLS poinformowała członków Rady Wydziału o tym, że informacje Senatu 

zostaną przedstawione na następnej Radzie Wydziału z uwagi na nieobecność dr Moniki Konert-

Panek. 

9. Informacje Rady Naukowej Dyscypliny Językoznawstwo. 

Głos zabrała dr hab. Monika Płużyczka, prof. ucz., Dyrektor Instytutu Komunikacji 

Specjalistycznej i Interkulturowej, która poinformowała o tym, że od ostatniego posiedzenia Rady 

Wydziału nie odbyło się żadne posiedzenie Rady Naukowej Dyscypliny Językoznawstwo. Z tego 

względu informacje z najbliższego posiedzenia Rady Naukowej Dyscypliny Językoznawstwo będą 

przedstawione na kolejnym posiedzeniu Rady Wydziału. 

10. Informacje Rady Naukowej Dyscypliny Literaturoznawstwo. 

Głos zabrała dr hab. Małgorzata Gaszyńska-Magiera, prof. ucz., która wyjaśniła, że na 

posiedzeniu Rady Naukowej Dyscypliny Literaturoznawstwo zaledwie jedna sprawa dotyczyła 

pracowników Wydziału Lingwistyki Stosowanej. Była to sprawa dotycząca powołania Komisji 

habilitacyjnej w sprawie nadania stopnia doktora habilitowanego dr. Pawłowi Wojtasowi. Na 

członka Komisji habilitacyjnej został wybrany dr hab. Krzysztof Fordoński, prof. ucz.  

Dziekan WLS oddała głos prof. dr hab. Małgorzacie Tryuk, która zwróciła się do członków 

Rady Naukowej Dyscypliny Językoznawstwo i Rady Naukowej Dyscypliny  Literaturoznawstwo 

oraz przyszłych członków ww. Rad z prośbą o zastanowienie się nad sposobem procedowania w 

kwestii nadawania stopnia naukowego doktora. Prof. dr hab. Małgorzata Tryuk zwróciła uwagę na 

bardzo skomplikowaną i długą procedurę nadawania stopnia naukowego doktora szczególnie w 

Radzie Naukowej Dyscypliny Językoznawstwo. Dziekan WLS podziękowała za oddany głos. W 

dyskusji w tej sprawie uczestniczyły następujące osoby: dr hab. Małgorzata Gaszyńska-Magiera, 

prof. ucz., dr hab. Magdalena Latkowska, prof. ucz. oraz dr hab. Monika Płużyczka, prof. ucz. oraz 

Dziekan WLS.  

 

11. Komunikaty Dziekan WLS. 

Dziekan WLS przedstawiła następujące komunikaty: 

– ukonstytuowała się Rada Samorządu Studentów Wydziału Lingwistyki Stosowanej. 

Dziekan WLS oddała głos p. Małgorzacie Książyk, Przewodniczącej Rady Samorządu Studentów 

WLS, która przedstawiła skład RSS WLS oraz planowane przedsięwzięcia, 

– poinformowano o zmianach osobowych w składzie sekcji finansowej na Wydziale 

Lingwistyki Stosowanej – do sekcji finansowej dołączyła p. mgr Magdalena Drewnik, 



 

 

– w murach WLS-u odbył się Festiwal Piosenki Obcojęzycznej pt. „JoséSong”, pierwsze 

miejsce zajęła studentka Instytutu Lingwistyki Stosowanej – p. Izabela Drogosz, 

– Dziekan WLS odczytała list z podziękowaniami dla WLS od Rady Programowej i 

Sekretariatu Organizacyjnego z dnia 24 października 2024 r. za udział w 29. edycji Festiwalu 

Nauki,  

– przedstawiono szczegóły związane z wejściem w życie tzw. „Ustawy Kamilka” oraz 

stosownym Zarządzeniem Rektora nr 114, 

– Dziekan WLS zaprosiła wszystkich pracowników oraz studentów na spotkanie wigilijne, 

które odbędzie się we wtorek 17 grudnia od godz. 9:15 do godz. 11.00. Spotkanie organizowane 

jest z inicjatywy Rady Samorządu Studentów WLS oraz władz dziekańskich. 

– Dziekan WLS zaprosiła kierowników jednostek WLS oraz pracowników administracji 

WLS na spotkanie wigilijne, które odbędzie się w czwartek 19 grudnia.  

Dr hab. Łucja Biel, prof. ucz., zadała pytanie, czy nowy pracownik sekcji finansowej będzie 

zajmować się projektami zewnętrznymi. Dziekan WLS odpowiedziała twierdząco. 

Dziekan WLS oddała głos dr hab. Irynie Kononenko, prof. ucz., która przybliżyła szczegóły 

dotyczące przygotowywania się do ewaluacji, która będzie obejmować lata 2022-2025. Ponadto 

prodziekan Kononenko zwróciła uwagę na konieczność wprowadzenia publikacji do PBN-u oraz 

wspomniała o tym, że do kierowników jednostek należy przesłać listę publikacji, która powinna 

obejmować ok. 4-5 pozycji. Głos zabrała dr hab. Magdalena Latkowska, prof. ucz., która zwróciła 

się z zapytaniem, czy jest wyznaczona osoba na Wydziale, która będzie pomagać przy 

wprowadzaniu danych do PBN-u. Dr hab. Iryna Kononenko, prof. ucz., odpowiedziała, że w razie 

problemów technicznych można zwracać się do mgr. Mateusza Patery. 

Głos zabrała dr hab. Agnieszka Biernacka, prof. ucz., Dyrektor Instytutu Lingwistyki 

Stosowanej i zadała pytanie, czy lista publikacji, którą należy przesłać do kierowników jednostek, 

będzie docelowo rozbudowana o kolejne pozycje. Dr hab. Iryna Kononenka, prof. ucz. 

odpowiedziała, że na liście publikacji, którą należy przesłać do kierowników, muszą znaleźć się w 

pierwszej kolejności te publikacje, które zostały wprowadzone do PBN-u.  

Pytanie zadała dr hab. Magdalena Latkowska, prof. ucz., które dotyczyło kryteriów wyboru 

publikacji, które mają trafić na listę, którą należy wysłać do kierowników jednostek. Dr hab. Iryna 

Kononenka, prof. ucz. odpowiedziała, że kryteria wyboru publikacji zostały przez nią wysłane do 

kierowników jednostek.  Ponadto dr hab. Iryna Kononenka, prof. ucz. przedstawiła szczegółowe 

informacje dotyczące ewaluacji.  

Głos zabrała dr hab. Monika Płużyczka, prof. ucz., która zadała pytanie, czy będzie ustalony 

wspólny dla Wydziału wzór dotyczący sposobu zapisu publikacji na liście publikacji, która powinna 

być wysłana do kierowników jednostek. Dr hab. Iryna Kononenka, prof. ucz. odpowiedziała, że nie 

ma to znaczenia, gdyż liczą się tylko wpisy do PBN-u.  



 

 

Dr hab. Agnieszka Szarkowska, prof. ucz. zadała pytanie, czy dane wpisywane do ORCID-

u są przesyłane automatycznie do PBN-u. Dr hab. Iryna Kononenka, prof. ucz. odpowiedziała, że 

prof. dr hab. Z. Lalak informował o tym, że należy wpisywać dane przede wszystkim do PBN-u, 

skąd mają być one importowane do pozostałych baz.  Ponadto dr hab. Iryna Kononenka, prof. ucz. 

zachęciła do sprawdzania poprawności wpisów w pozostałych bazach. 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Głos zabrała dr hab. Agnieszka Leńko-Szymańska, która zapytała o możliwość organizacji 

szkoleń z obsługi systemów antyplagiatowych i wyjaśniła przyczyny zaistnienia takiej potrzeby. 

Dziekan WLS odpowiedziała, że ustali, jakie działania mogą być podjęte w tej sprawie.  

Dr hab. Łucja Biel, prof. ucz. zadała pytanie dotyczące możliwości uproszczenia procedury 

dokonywania zakupów, finansowania wyjazdów na konferencje itd. Dziekan WLS odpowiedziała, 

że w świetle obecnej sytuacji uproszczenie procedur nie jest łatwe. Dr hab. Łucja Biel, prof. ucz. 

powiedziała, że jedynie na naszym Wydziale procedura ta jest tak rozbudowana. Ponadto dr hab. 

Łucja Biel, prof. ucz. zwróciła uwagę na negatywne konsekwencje rozbudowanej procedury dla 

naukowców pracujących na Wydziale. Dziekan WLS odpowiedziała, że spróbuje ustalić, jakie 

kroki można będzie podjąć w tym zakresie. 

Głos zabrał dr hab. Andriej Moskwin, prof. ucz., Kierownik Katedry Białorutenistyki, który 

zaprosił na Międzynarodową Konferencję pt. „Wasil Bykau. Dziedzictwo literackie w nowej 

perspektywie”, która odbędzie się w piątek 6 grudnia od godz. 10 do godz. 15.  

Dr hab. Agnieszka Biernacka, prof. ucz., Dyrektor Instytutu Lingwistyki Stosowanej, 

zadała pytanie dotyczące terminu wprowadzenia zmian w zasadach kserowania materiałów na 

Wydziale Lingwistyki Stosowanej. Dziekan WLS odpowiedziała, że w tej sprawie doszło do 

nieporozumienia i poinformowała o tym, że nowe zasady będą wprowadzone od nowego roku 

kalendarzowego. 

Dr hab. Magdalena Latkowska prof. ucz. zabrała głos i poinformowała o tym, że JM Rektor 

UW powołał już członków Rad Naukowych Dyscyplin. 

Głos zabrała prof. dr hab. Anna Tylusińska-Kowalska, która zwróciła się z apelem o 

organizację zastępstwa w kwestiach podpisywania wniosków wyjazdowych w razie nieobecności 

Zespołu Dziekańskiego. Dziekan WLS odpowiedziała, że w przyszłości zastępstwo będzie 

organizowane, a sytuacja, do której nawiązywała prof. dr hab. Anna Tylusińska-Kowalska była 

wynikiem jednoczesnej nieobecności większej części Zespołu Dziekańskiego. Dziekan dodała, że 

informowała o tym z odpowiednim wyprzedzeniem. 

13. Wniosek Dyrektor Instytutu Studiów Interkulturowych Europy Środkowo-

Wschodniej w sprawie zorganizowania konkursu na stanowisko adiunkta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych w zakresie niemieckiego obszaru kulturowego i 



 

 

teorii kultury, zatrudnienie w formie umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 

17.05.2025 r. do 30.09.2027 r. 

Dziekan WLS oddała głos prof. dr hab. Joannie Getce, Dyrektor Instytutu Studiów 

Interkulturowych Europy Środkowo-Wschodniej, która wyjaśniła powody zorganizowania 

konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych w zakresie 

niemieckiego obszaru kulturowego i teorii kultury. Ponadto prof. dr hab. Joanna Getka 

podziękowała Dyrekcji Instytutu Komunikacji Specjalistycznej i Interkulturowej za to, że dr hab. 

Boris Schwencke prowadził oraz obecnie prowadzi zajęcia w Instytucie Studiów Interkulturowych 

Europy Środkowo-Wschodniej w zakresie niemieckiego obszaru kulturowego. Prof. dr hab. Joanna 

Getka, Dyrektor Instytutu Studiów Interkulturowych Europy Środkowo-Wschodniej poprosiła o 

poparcie wniosku. Wobec braku pytań Dziekan WLS zarządziła głosowanie jawne. 

Wyniki głosowania jawnego. 

Liczba uprawnionych do głosowania – 98 Liczba głosów nieważnych – 0  

Liczba osób obecnych – 67   Głosów „tak” – 62 

Liczba głosów oddanych – 67   Głosów „nie” – 1 

Liczba głosów ważnych –  67   Głosów „wstrzymujących się”– 4 

Wniosek Dyrektor Instytutu Studiów Interkulturowych Europy Środkowo-Wschodniej w 

sprawie zorganizowania konkursu na stanowisko adiunkta w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych w zakresie niemieckiego obszaru kulturowego i teorii kultury, zatrudnienie w 

formie umowy o pracę w wymiarze pełnego etatu od 17.05.2025 r. do 30.09.2027 r. został 

zatwierdzony. 

Wobec braku dalszych pytań Dziekan WLS zamknęła posiedzenie Rady Wydziału. 

  

Protokołowała    Przewodniczyła      

 

dr Anna Bonek    dr hab. Agnieszka Andrychowicz-Trojanowska, prof. ucz.  

 

 

Warszawa, 26 listopada 2024 r. 


